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Geacht College  
 
 
Gisteren werden wij opgeschrikt door een artikel in De Limburger waarin werd vermeld dat een asielzoe-
ker een andere asielzoeker te lijf is gegaan en met een schaar in het gezicht gestoken heeft. 
Wij hebben u al vaker gevraagd naar geweldsincidenten maar u stelt steeds dat er niks in het AZC te 
Maastricht gebeurt. Het lijkt wel of er alleen maar Maastrichtse engeltjes worden geplaatst. Blijkbaar dus 
niet. Dit roept vragen bij ons op. 
 

1. Het hoeveelste geweldsincident sinds de opening is het bovenstaande beschreven incident? 
2. Bent u het met ons eens dat geweldsincidenten in asielzoekerscentra alleen maar toenemen? Zo 

nee, waarom niet? 
3. Wat is volgens het gemeentebestuur de oorzaak van deze toename? 
4. Het geweldsincident dat gisteren in de Limburger werd gemeld schrijft dat het COA een gewelds-

pleger als hij vrijkomt overplaatst naar een zogenaamd handhaving en toezichtlocatie waar de ge-
weldspleger gedragstraining krijgt maar ook kan sporten en tuinieren!! Bent u het met ons eens 
dat een geweldspleger geen kans meer zou mogen hebben op een verblijf in Nederland en gelijk 
het land zou moeten worden gezet? Zo nee, waarom niet? 

5. Wanneer is het aantal geweldsincidenten voor het gemeentebestuur genoeg? 
6. Kan het bestuur van de gemeente de ondersteuning van het in Maastricht gevestigde COA opzeg-

gen? Zo nee, waarom niet? 
7. Wat zijn de kosten die gemeente Maastricht moet maken voor ondersteuning van het in haar ge-

meente grenzende AZC, graag zo uitgebreid mogelijk en zonder te verwijzen naar de begroting? 
8. Kan de gemeente nog steeds de veiligheid in en rondom het AZC voor de bewoners en de omwo-

nende burgers garanderen? 
9. Bent u het met ons eens dat, als burgers enkel dit soort berichten uit de pers moeten vernemen, 

dit het gevoel van onveiligheid versterkt? Zo nee, waarom niet? 
10. Gaat de gemeente nu actiever de burgers van Maastricht informeren over dit soort voorvallen 

binnen het AZC? Zo ja mogen wij dat dan per kwartaal van u ontvangen? Zo nee, waarom niet? 
 
Word vervolgd.  

 
Hoogachtend, 
 
René Betsch  
PVV Maastricht. 


